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Ling Cao 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Intellectual property 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Cao joined Han Kun Law Offices in April 2021, prior to which she practiced with China Patent 

Agent (H.K.) Ltd. as a patent agent for five years.  In 2019, she trained in an EP patent law and 

practice training program provided by KUHNEN & WACKER Intellectual Property Law Firm. 

Ms. Cao's practice focuses on IP law, including patent prosecution, reexamination, invalidation 

actions, patent search, and other IP-related counseling.  Her practice primarily involves technical 

fields such as mechanical equipment, automation control, precision instruments, lighting devices, 

robotics, artificial intelligence, automobiles, and medical equipment.  Ms. Cao has helped numerous 

world-renowned companies on patent prosecution and examination in China, the United States, 

Europe, Russia, and Southeast Asia, and has provided them with valuable advice for their patent 

prosecutions.  She has also provided clients with patent landscaping, freedom-to-operate analysis, 

infringement analysis, and pre-litigation preparation. 

EDUCATION 
Ms. Cao received a bachelor's degree in Mechanical Engineering and Automation in 2006 and a 

master's degree in 2013 from Tsinghua University.  Ms. Cao also participated in a second bachelor's 

degree program in Mathematics Science at Tsinghua University. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Patent Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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曹凌 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 知识产权 

工作经历 

曹凌专长于专利申请、审查意见的答复、复审、无效、检索以及相关咨询。 

曹凌具有丰富的专利代理经验，从事过大量与专利相关的知识产权代理业务，包括专利申请、

答复审查意见、复审、无效、专利检索以及策略咨询等，主要领域涉及机械装备、自动控制、

精密仪器、照明技术、机器人、人工智能、汽车工程、医疗器械等。 

曹凌曾为许多世界知名公司代理在中国、美国、欧洲、韩国、日本、东南亚等国家/地区的专

利申请、审查、复审等，并曾为客户提供专利申请和保护策略咨询、无效策略分析、FTO 分

析、侵权分析和专利诉前准备服务。 

在加入汉坤律师事务所之前，曹凌曾在中国专利代理（香港）有限公司工作 4 年。 

教育背景 

清华大学（工学硕士，机械工程及自动化）（2016） 

清华大学（工学学士，制造自动化及测控技术）（2013） 

执业资格 

中华人民共和国专利代理人执业资格 

工作语言 

中文、英文 


